
Referat af generalforsamling i Viborg Distriktsforening. 

Torsdag, d.27. febr. 2020 kl. 19.oo i Vestervang Kirkecenter 

Bestyrelsesformand Jens Vestergaard bød velkommen. Henning Pedersen underholdt 

derefter med muntre anekdoter. Herefter kaffe og generalforsamling. 

Dagsorden ifølge vedtægterne: 

Valg af dirigent og referent 

Bestyrelsen stillede som forslag Anders Ellebæk Hansen som dirigent og Helga Glargaard 

som referent. Forslaget blev vedtaget. 

Godkendelse af indkaldelse 

Godkendelse fundet lovlig og godkendt 

Godkendelse af dagsorden 

Godkendt. 

Bestyrelsens beretning 

Formanden fortalte først om Grethes død og derfor valg af ny kasserer, Erik Moll 

Rasmussen. Regnar Nielsen, som var 1. suppleant, kom herefter i bestyrelsen. 

Formanden berettede herefter om, hvad der havde været af møder og kurser i årets løb. 

Beretningen blev godkendt. 

Bestyrelsens fremtidige planer 

Formanden gjorde opmærksom på et møde i Silkeborg d. 30. marts for menighedsråds 

formænd og distriktsforeningernes bestyrelser. Møde med kirkeministeren d. 27. april, og 

udflugt til Rosenholm Slot d. 18. juni. Forslag fra forsamlingen om et kursus mere om 

valget.  Forsamlingen godkendte beretningen. 

Aflæggelse af regnskab v. Erik Moll Rasmussen 

Årsregnskabet blev gennemgået. Indtægter i 2019 beløb sig til 567.601,56 kr. og udgifter 

550.974,72 kr. Kassebeholdning ultimo 2019: 80.508,28kr. Regnskabet blev godkendt. 

Drøftelse af budget og fastsættelse af medlemskontingent til distriktsforeningen. 

Kontingentet bliver nogenlunde det samme, men opkræves fremover af Landsforeningen. 

Indkomne forslag 

Ingen 



Orientering om delegerede 

Formanden orienterede. Mødet afholdes d. 5.-7. juni på hotel Nyborg Strand. Vi kan sende 

6 med stemmeret til landsmødet. 

Valg af delegerede 

Følgende valgtes som delegerede til årsmødet: Anders Laursen, Peter Thomsen, Jens 

Vestergaard, Erik Moll Rasmussen, Lars Østergaard Nielsen og Helga Glargaard. 

Valg af suppleanter 

Jørn Iver Bak 

Evt.  

Indbydelse til mødet med kirkeministeren blev debatteret. Der var enighed om kun at 

invitere menighedsrådene. Jens takkede for fremmødet og afsluttede mødet. 

 

 


